
Title (en)
Arrangement for the subgrade-rehabilitation of a ballast for a track.

Title (de)
Anlage zur Untergrundsanierung einer Schotterbettung eines Gleises.

Title (fr)
Installation pour l'assainissement de l'infrastructure du ballast d'une voie ferrée.

Publication
EP 0681062 A2 19951108 (DE)

Application
EP 95108995 A 19940510

Priority
• AT 117893 A 19930616
• EP 94890084 A 19940510

Abstract (en)
The installation is for underground renovation of a ballast bed of a rail track (9) and has a machine frame (4) supported on a rail under-carriage (8)
and having a track lifting device together with a height-adjustable clearance device for removal of ballast from beneath the track. A conveyor belt
is provided for conveyance of level silicate sand. The machine frame supported on the track by a rail under-carriage is connected with clearance
devices (5) spaced apart in the machine longitudinal direction and height-adjustable independently of one another. The clearance device arranged
at the front in the work direction is used for removal of the upper layers of the ballast bed and the successive rear clearance device is formed for the
raising of the residual ballast and of an adjoining earth level. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Anlage (1) zur Untergrundsanierung einer Schotterbettung (10) eines Gleises (9) ist mit einem auf Schienenfahrwerken (8) abgestützten, eine
Gleishebevorrichtung (45) aufweisenden Maschinenrahmen (4) und einer höhenverstellbaren Räumvorrichtung (7) zur Entfernung von unterhalb
des Gleises befindlichem Schotter der Schotterbettung (10) sowie mit einer Förderbandanordnung (38) zur Einbringung von Planumkiessand
ausgestattet. Der im Arbeitseinsatz endseitig jeweils auf einem Schienenfahrwerk (8) am Gleis (9) abgestützte Maschinenrahmen (4) ist mit zwei
in Maschinenlängsrichtung voneinander distanzierten und unabhängig voneinander höhenverstellbaren Räumvorrichtungen (5,7) verbunden. Die
in Arbeitsrichtung vordere Räumvorrichtung (5) ist zur Entfernung lediglich einer oberen Schichte der Schotterbettung (10) und die nachfolgende
hintere Räumvorrichtung (7) für den Aushub des restlichen Schotters und eines angrenzenden Erdplanums ausgebildet. Jeder der beiden
Räumvorrichtungen (5,7) ist eine eigene Förderbandanordnung (25,18) zugeordnet. <IMAGE>
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